



# Medical English Training at The University of Nottingham Ningbo China 宁波诺丁汉大学 医疗英语培训

## About The Centre for English Language Education (CELE) 宁波诺丁汉大学英语语言教学中心简介

The Centre for English Language Education (CELE) at UNNC is one of the largest and most well-established English language teaching departments in the world.

CELE runs a wide range of Preliminary Year, Pre-sessional and Academic literacy Development courses which form an integral part of the student experience at UNNC.

CELE also offers a wide range of commercial and knowledge exchange courses for corporate clients and partner institutions. Our teachers are all highly qualified and experienced, and take a 'student-centred' view to education.

欢迎来到宁波诺丁汉大学英语语言教学中心，全球最大的英语教学与学习中心之一。本中心设有一年级学部，旨在帮助学生更好地完成未来在宁波诺丁汉大学全英文环境下的学习。

同时我们也拥有一支专业的知识交流团队，为企业和合作院校提供专业英语课程。秉承着“以学生为中心”的宗旨，英语语言教学中心将始终坚持高标准的教学质量和专业的英语研究水平，为学员提供优质的教学。

## About Medical English Training 医疗英语培训项目介绍

In order to participate in the increasingly internationalised provision of healthcare, it is necessary for doctors to enhance not only their professional skills, but also their language abilities. Healthcare is not solely aimed at fighting diseases but also at caring for patients with empathy. Professional and accurate communication can help the doctor-patient relationship, and thereby have a positive impact on healthcare outcomes. UNNC CELE is looking forward to continuing to make a positive impact to healthcare in our host society.

为参与日益国际化的医疗环境，医生不仅需要专业的医疗技能，更需要提升语言能力。医疗保健不仅是为了与疾病作斗争，也是为了更有同理心地对待病人。专业和准确的沟通有助于改善医患关系，从而对医疗结果产生积极的作用。宁波诺丁汉大学英语语言教学中心期待继续对我们所在社会的医疗保健产生积极的影响。

Our medical English courses are tailored to meet the needs of our trainees, but generally focus on:

- Methods of improving Medical English vocabulary
- Group analysis of authentic case studies
- Focus on the doctor-patient communication and intercultural issues through role play

宁波诺丁汉大学的医疗英语课程是根据学员的需求量身定制的，但一般侧重于：

- 提高医学英语词汇量的方法
- 真实案例研究的团体分析
- 通过角色扮演关注医患沟通和跨文化问题

## Previous Programmes

### 项目案例

- 2019 Medical Talent Promotion Course for Wuhan Municipal Health Commission  
2019 年武汉卫健委医学人才提升课程
- 2019 Overseas Medical Bridge Course for Health Commission of Sichuan Province  
2019 年四川卫健委海外医疗培训课程
- 2018 The 3rd Zhejiang Medical English Training  
2018 年第三届浙江医疗英语培训

## What did our trainees say?

### 我们的学员如何评价？

“

The campus is nice and I can feel a warm and strong study atmosphere, leading me to strike for my study too.

宁波诺丁汉大学的校园优美，在这里我能感受到一种温暖而浓厚的学习氛围，让我也为学习而奋斗。

”



“

The tutors are very enthusiastic, energetic and patient. It encourages me to be more confident to communicate in English.

宁波诺丁汉大学的老师们非常热情和耐心，这让我在用英语交流时更有自信。

”



“

The course helps me understand more about patient-centred, and equip me with more skills to communicate with patients, in a communicable and kind way.

宁波诺丁汉大学的课程帮助我更多地了解以病人为中心，并让我掌握与病人友好交流的技巧。

”

*Trainees from the 3<sup>rd</sup> Zhejiang Medical English Training  
来自 2018 年第三届浙江医疗英语培训学员*



## Contact Us 联系我们

If you are interested into our training programmes, please feel free to contact us.  
如您对培训项目感兴趣，请随时与我们联系。

### Business Development Office

 BDO@nottingham.edu.cn

 +86 (0)574-88180016



Business Development Official  
WeChat (Scan to follow us)